
 ZÁPIS 

z celostátního testování SpS a Sportovních akademií  

konaného dne 27. 1. 2024 od 9:00 hodin ve sportovní hale Masarykovy univerzity                  
na adrese Kamenice 5, Brno 

Přítomni za komisi STM ČSMG: Ksandrová Blanka, Lukešová Markéta, Kofroňová Petra, Havel Kryštof 
                          
________________________________________________________________________________________ 

01/01 Účast závodnic a vedoucích SpS, SA 
Prezentaci na akci provedla Petra Kofroňová ve spolupráci s Kryštofem Havlem. Testování se mělo zúčastnit 
celkem 89 závodnic zařazených do DN, SpS, SA a 10 nejlepších z MČR 2023 ročníků 2011 a mladších. Zúčastnilo 
se 74 závodnic, omluvilo se 14 (z toho se 2 zúčastnily pohárového závodu v Táboře!), 1 nezařazená gymnastka 
ukončila závodní činnost. Testování se nezúčastnila vedoucí SpS Hodkovičky Monika Hantáková (účast na 
pohárovém závodu v Táboře!) a vedoucí SA Hradec Králové Natálie Kadlečková (účast na pohárovém závodu 
v Táboře!). 
 
 
 
01/02 Organizace akce 
Organizační zajištění testování během dne proběhlo pod vedením předsedkyně TMK ČSMG Kateřiny Kapounkové 
ve spolupráci s předsedkyní STM ČSMG Blankou Ksandrovou. Testování bylo rozděleno na dvě části.  Dopolední 
a odpolední část. Hodnocení testovacích baterií prováděli členky a členové komisí TMK, STM a KRO a vedoucí SpS 
a SA. 
 

01/03 Hodnocení závodnic  
Členové komise STM sledovali výkonnost závodnic jednotlivých středisek nezávisle na výsledcích, které vyjdou 
z hodnocení testovacích baterií. Cílem bylo udělat si představu o práci trenérek v SpS a SA a úrovni zařazených 
závodnic. Na první pohled byla zřejmá poměrně velká rozdílnost mezi jednotlivými SpS a SA.    
 
 
01/04 Závěr: 

• Akci hodnotí členové komise organizačně za zvládnutou 
• Do budoucna je třeba ujasnit si cíl a smysl takovéto akce a na základě toho upravit testovací baterie 
• Zvážit zařazení nejmladších ročníků – testovat ročníky 2017 považujeme za zbytečné 
• Do SpS a SA zařazovat pouze závodnice s výkonností a potenciálem, který odpovídá nárokům na 

přípravu budoucích juniorských reprezentantek ČR. 
• Vyvodit závěry z neúčasti některých závodnic a vedoucích. Reprezentační akce, na které se vynakládají 

státní finanční prostředky, mají vždy přednost před oddílovými akcemi a je povinnost státem 
placených trenérek se těchto akcí zúčastňovat. 

___________________________________________________________________________________________ 

Zapsala: Markéta Lukešová 

Ověřila: Blanka Ksandrová  

 


